
design meets sport

nano-golf – hier trifft perfektes Design auf die Begeisterung am Golfspiel.
Es gibt zwei nano-golf Varinaten – das nano-pocket-green und 
den nano-golf-course mit echten Hindernissen – eine echte Herausforderung. 
Gönnen Sie sich Spielfreude pur. 

nano-golf – good design meets enthusiasm for golf.
There are two nano-golf models, the nano-pocket-green and the nano-golf-course 
with actual obstacles. This provides a real life feeling and challenge.
Please enjoy the game. 

how to play

Beide nano-pocket-green Hälften von hinten vorsichtig aufklappen, 
zusammenklicken und putten! Trainieren Sie auf dem nano-pocket-green für den 
anspruchsvollen nano-golf-course mit echten Hindernissen.

Open both nano-pocket-greens carefully.
Click the open halves together with the magnets. You are ready to play.
Train on the nano-pocket-green to prepare yourself for the challenge of the 
full size nano-golf-course.



quality and function

Alle Materialien sind perfekt aufeinander abgestimmt in Form, Funktion und 
Technik. Massives Buchenholz macht jedes nano-pocket-green zum Unikat. Der 
Schläger und der Sockel des nano-golf-er sind aus hochwertigem Zinkdruckguss 
und geben der Spielfigur optimale Stabilität für einen präzisen Schlag.

All materials match in design, function and technique and work flawlessly to-
gether. Solid beech wood makes every handcrafted nano-pocket-green unique. 
The club and socket of each nano-golfer are die cast out of premium zinc. This 
feature gives the player a feeling of absolute stability for an accurate stroke 
every time. 

nano-sportgames
86153 Augsburg - Germany
www.nano-golf.com

nano-golf is a registred trademark of nano-sportgames Germany
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